
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DEL 
DISTRICTE SUD EL DIA  29 D’OCTUBRE DE 2018

Núm. i classe de sessió: 35/2018. Ordinària 

Dia i hora: 29 d’octubre de 2018 a les 20:00 hores

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

Sra. Patricia Puerta Barberá

VICEPRESIDENTA

Sra. Anna Peñalver Bermudo

VOCALS

Veïns designats pels grups polítics municipals

Sr. Manuel Pegueroles Belmonte                        Grup polític PSOE

Representants de les associacions veïnals

  Sr. Vicente Juan Campos Ruiz   AV San Pablo

  Sr. Jorge Ernesto Porcar   AV San Jaime

  Sr. Miguel A. Guillamón Nachés   AV Virgen de Lidón

  Sr. Emilio García Solsona   AV Partida Estepar

  SECRETÀRIA

Sra. Elisabeth Breva Almerich 

EXCUSEN ASSISTÈNCIA:

      Sr. Raúl Galván López

      Sr. Jorge García Alcalá

      Sr. Joaquín B. Torres Navarro

      Sr. Manuel G. Paduraru Ionete

NO HI ASSISTEIXEN

      Sra. Ana Mª Latorre Centelles
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En  caso  de  contener  este  documento 
datos  de  carácter  personal  objeto  de 
protección, estos se encuentran omitidos o 
sustituidos  por  asteriscos  (*)  o  por 
PARTICULAR, en cumplimiento de la Ley 
Orgánica 15/1999, de 13 de diciembre, de 
Protección de Datos de Carácter Personal 

En  cas  que  aquest  document  continga 
dades  de  caràcter  personal  objecte  de 
protecció,  aquestes  es  troben  omeses  o 
substituïdes  per  asteriscs  (*)  o  per 
PARTICULAR,  en  compliment  de  la  Llei 
orgànica 15/1999, de 13 de desembre, de 
protecció de dades de caràcter personal.



 Ordre del dia

1.  Aprovació,  si  escau,  de l’acta corresponent  a la  sessió ordinària de la  Junta de 
Districte Sud de data 24 de setembre de 2018

2. Informe de la presidenta

3. Despatx extraordinari

4. Precs i preguntes

A la Tinència d'Alcaldia Sud de l'Ajuntament de Castelló de la Plana, a les 20:00 h del dia 29 
d’octubre de dos mil díhuit, sota la presidència de la tinent d'Alcaldia, Sra. Patricia Puerta 
Barberá, es reuneixen els senyors i senyores suara esmentats a fi  de celebrar la sessió 
ordinària de la Junta  Municipal de Districte Sud, amb la meua assistència com a secretària 
delegada del Consell per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència, s’inicia la sessió i passa a tractar els 
punts inclosos en l'ordre del dia. 

1. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 
LA JUNTA DE DISTRICTE SUD DE DATA 24 DE SETEMBRE DE 2018

Com que no hi ha objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió ordinària, celebrada el dia 
24 de setembre  de 2018, per unanimitat s'acorda aprovar-la. 

2. INFORME DE LA PRESIDENTA 
Com que no hi ha cap resposta de peticions anteriors, es passa al punt següent de l'ordre 
del dia.

3. DESPATX EXTRAORDINARI

Com que hi ha cap assumpte de despatx extraordinari, es passa al punt següent de l'ordre 
del dia.

4. PRECS I PREGUNTES

AV VIRGEN DE LIDÓN

El Sr. Guillamón insisteix en la instal·lació d'un ascensor en el Centre Cívic i comunica que 
no hi ha fanals entre el centre de salut i l'associació del carrer Palleter.
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AV PARTIDA ESTEPAR

El Sr. García sol·licita que instal·len els fanals que falten entre el grup Sant Andreu i el grup 
Lourdes (camí Sequiota) i que netegen les males herbes del camí Sequiota ja que amb les 
obres del carril ciclopeatonal només n’han netejat una part.

S’ha sol·licitat senyalització al carrer Regajo amb el carrer Forcall, perquè no aparquen els 
cotxes ja que és un carrer molt estret i de doble sentit, i s’hauria de posar un Cediu el Pas al 
carrer Regajo amb carrer Forcall.

A més, sol·licita un seguiment dels tècnics en l'obra del mur del tren i l’asfaltatge.

El president informa que al final del camí Pi Gros (cap a Almassora), hi ha un gran clot sense 
asfaltar.  En eixa  mateixa  zona,  Transportes Bort  ha tancat  la  seua parcel·la,  la  qual  ha 
quedat molt cap a fora del límit, per la qual cosa el regueró que hi ha al costat de la seua 
fatxada resulta molt perillós.

AV SAN PABLO

El Sr. Campos informa que al carrer Santa Llúcia hi ha 3 fanals que no funcionen, es va 
passar nota a l’SMC, però va ser rebutjada ja que hi havia algun veí enganxat a la llum.

A títol informatiu vol fer constar el descontentament dels veïns amb els metges del centre de 
salut, ja que no reaccionen amb rapidesa a l'avís dels veïns.
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Sol·licita la neteja del solar de davant de l'ambulatori del barri.

AV SAN JAIME

El Sr. Ernesto pregunta pel tema de la font. La presidenta li recorda que ja es va passar al  
seu dia la petició i els van informar que s'instal·laria quan hi haguera pressupost disponible 
per a tal efecte.

Sol·licita un contenidor de reciclatge d'oli a la plaça on estan ubicats la resta de contenidors.

Informa que hi ha una paret a l'entrada del barri, a l’avinguda de Castelló, a mà dreta, que la 
tanca invadeix part de la calçada, i que està caient.

També comenta que els pals de la llum estan en la mateixa situació, s’estan doblegant. No 
saben  qui  és  el  propietari  del  solar,  però  segons  diuen  els  veïns,  possiblement  és 
l'Ajuntament de Vilahermosa del Río.

Reclama els llums del pont. La presidenta li comenta que eixe vial és del Ministeri, i que són 
ells els que els haurien d’haver reposat ja que són els que els van llevar, i s'ha reclamat 
diverses vegades.

Insisteix  que  van  presentar  per  Registre  d'entrada  2017-E-RC-83446,  de  data  22  de 
novembre  de  2017,  la  sol·licitud  de  retolar  i  anomenar  la  plaça  del  barri  on  es  troba 
l'associació  com a PLAÇA 25 DE JULIOL i a data de hui encara no han rebut resposta.

Reclama una paperera/cendrer a la porta de l'associació així  com una tanca per al parc 
infantil. La presidenta li comenta que creu que eixos temes ja s'han contestat en una altra 
junta, però ho comprovarà.

Sol·licita que es persone un tècnic per a valorar si és millor podar els arbres que hi ha al 
parc o canviar-los per uns de nous.

Sol·licita que un tècnic de mobilitat visite el grup per a veure la possibilitat que hi haja més 
places d'aparcament.

Sol·licita vitrines o punts d'informació, un per a la fatxada del centre cívic i un altre per al 
carrer situat a l'altra part del pont.

Comenta que necessiten armaris per al centre cívic per a guardar els jocs infantils i divers 
material de l'associació.

Pregunta  la  forma de  presentació  de  les  al·legacions  al  nou  Pla  Urbà.  La  presidenta  li 
informa dels passos que s'han de seguir i li recorda que el termini finalitza en breu.

Sr. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE

Reclama el pas de zebra elevat al carrer Músic Pascual Asencio Hernández, al pavelló, ja 
que els vehicles circulen a molta velocitat, i és una zona escolar i esportiva molt freqüentada 
per vianants.

Pregunta si el solar situat davant del pavelló és municipal, ja que l’han tancat, la qual cosa 
ha suposat l’eliminació de moltes places d'aparcament.
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I a  les  20:40  hores  de  la  data  indicada  en  l'encapçalament,  sense  que  hi  haja  més 
assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual cosa, com a secretària, en done 
fe i,  perquè conste, estenc aquesta acta, que firme al  marge junt  amb la presidenta del 
Consell Municipal del Districte Sud.
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